

## 申請本校中一候補學額 (11/07/2023 接受申請)

**申請日期：** 2023 年 7 月 11 日 (中學學位分配結果公布當天)  
上午 9:00 至下午 4:00，逾時恕不受理。

遞交申請時，請備下列文件影印本：

- (1) 香港身份証；
- (2) 小五及小六全學期成績表及獲獎證書；
- (3) 本年度 派位證 (請在空白位置寫上聯絡電話)。

註： 1. 申請人無須填寫申請表格，亦無須遞交小學推薦信；  
2. 不接受申請人以傳真或電郵遞交申請資料；  
3. 無論申請成功與否，均不會發還已遞交的資料。

**通知考試安排：** 2023 年 7 月 11 日下午 6 時前電話通知申請者考試；  
逾時未獲通知為落選，無須查詢。

**考試時間：** 2023 年 7 月 12 日上午 8:30 至 12:30。

**考試科目：** 中文、英文及數學。未能出席考試者，則作放棄論。

**通知錄取時間：** 2023 年 7 月 14 日下午 6 時前電話通知；逾時未獲通知為落選。

### Application for Secondary 1 Places after the Secondary School Places Allocation on 11 July 2023

Date of application - 11 July 2023 from 9:00 am to 4:00 pm

The following photocopy documents must be submitted in person within the application period-

- a Student's Hong Kong Identity Card
- b Primary 5 and Primary 6 mid-year and final academic reports, awards and certificates received in P.5 and P.6 (if applicable)
- c \*Allocation Slip of Education Bureau.  
\*Please write down contact number on the Allocation Slip.

**Remark:** 1. There is no need for the applicants to fill in any forms or hand in any reference letters from primary schools.  
2. Application made by fax or email will not be considered.  
3. Information collected will not be returned.

Eligible applicants will be invited by phone to sit for the examination on 11 July 2023 before 6:00 pm.  
Applicants not hearing from us within this period may consider their application unsuccessful.

Eligible applicants are required to take an entrance examination which will be held on 12 July 2023 from 8:30am to 12:30pm. Chinese, English and Mathematics are the compulsory examination subjects.  
If a candidate is absent for the examination, no re-sit will be available.

Successful candidates will be informed by phone on 14 July 2023 before 6:00 pm.